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PAOOR.0002.3.2022.KZ 
 

PROTOKÓŁ NR XXXV/2022 
z XXXV sesji Rady Miejskiej w Śremie 

odbytej 27 maja 2022 r.  w godz. 11:00 – 12:12 
w sali 24 Urzędu Miejskiego w Śremie 

Pl. 20 Października 1, 63-100 Śrem 
 
W posiedzeniu wzięło udział 20 radnych, nieobecna 1 radna tj.: Barbara Ratajczak 
(nieobecność usprawiedliwiona). 
/Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu/. 
 
Ponadto w sesji uczestniczyli: 
1. Adam Lewandowski - Burmistrz Śremu, 
2. Hanna Brukarczyk - Sekretarz Gminy Śrem, 
3. Krzysztof Lewandowski - Skarbnik Gminy Śrem, 
4. Sławomir Baum - Koordynator Biura Prawnego, 
5. Szymon Wasielewski – Naczelnik Pionu Rozwoju i Infrastruktury, 
6. Adrian Wartecki – Naczelnik Pionu Komunikacji Społecznej i Informatyzacji, 
7. Barbara Jabłońska - Naczelnik Pionu Edukacji i Usług Społecznych, 
8. Robert Mielcarek - Naczelnik Pionu Rolnictwa i Gospodarki Komunalnej, 
9. Donat Tomczak – Naczelnik Pionu Skarbu Gminy, 
10. Katarzyna Bednarowicz - Naczelnik Pionu Gospodarowania Przestrzenią 

i Środowiskiem, 
11. Paweł Kamiński – przedstawiciel PMC Doradztwo zawodowe, 
12. Hanna Matyjewicz – Dyrektor Szkoły Podstawowej w Zbrudzewie, 
13. Maria Świdurska – Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Śremie, 
14. Dominika Górna - Tydzień Ziemi Śremskiej. 
 
/Porządek obrad, ogłoszenie, zawiadomienia i zaproszenia na sesję Rady 
stanowią załącznik nr 2 do protokołu./ 
 
Ad.1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
 Pani Katarzyna Sarnowska - Przewodnicząca Rady Miejskiej w Śremie 
otwierając XXXV sesję Rady Miejskiej, powitała radnych, Burmistrza, Panią 
Sekretarz i Pana Skarbnika Gminy, pracowników Urzędu oraz gości przybyłych na 
sesję Rady.  
 W dalszej kolejności Przewodnicząca Rady - Katarzyna Sarnowska 
stwierdziła, że w obradach uczestniczy 20 radnych, 1 radna jest nieobecna – 
usprawiedliwiona,  a więc Rada jest władna do podejmowania prawomocnych 
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decyzji. Następnie Przewodnicząca poinformowała, że obrady rady 
są transmitowane i udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie 
internetowej gminy, w związku z tym poprosiła o nie wypowiadanie nazwisk czy 
informacji, które mogłyby w jakikolwiek sposób naruszyć dobra osobiste osób 
trzecich. Dane osobowe są chronione zgodnie z rozporządzeniem o ochronie 
danych osobowych z dnia 27 kwietnia 2016 roku i ich podanie bez wyrażenia 
zgody przez osobę zainteresowaną jest zagrożone karami przewidzianymi 
w rozporządzeniu. 
 
Ad.2. Przedstawienie porządku obrad. 
Rada Miejska w Śremie przyjęła porządek obrad XXXV sesji w następującej wersji:  
1) Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2) Przedstawienie porządku obrad. 

3) Przyjęcie protokołu z XXXIV sesji Rady Miejskiej w Śremie. 

4) Rozpatrzenie projektów uchwał Rady: 

a) w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju gminy Śrem na lata 2021- 2028; 
b) w sprawie zasad nadawania tytułu "Honorowy Obywatel Śremu"; 
c) w sprawie nadania imienia Janusza Korczaka Szkole Podstawowej 

w Zbrudzewie; 
d) w sprawie nadania nazwy rondu zlokalizowanemu w ciągu drogi 

wojewódzkiej 434 w gminie Śrem; 
e) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu położonego w Zbrudzewie 
w rejonie ul. Brylantowej i Perłowej oraz ul. Ametystowej i Daktylowej; 

f) w sprawie dotacji celowej na prace konserwatorskie przy budynku 
kościoła pw. św. Ducha w Śremie;  

g) w sprawie ustalenia stawki opłaty za korzystanie z przystanków komunika-
cyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest gmina Śrem;  

h) zmieniającego uchwałę w sprawie aneksu nr 11 do porozumienia 
międzygminnego z dnia 7 grudnia 2004 r. w sprawie powierzenia gminie 
Śrem zadania związanego z prowadzeniem schroniska dla bezdomnych 
zwierząt i ochroną przed bezdomnymi zwierzętami, polegającego 
na rozbudowie i eksploatacji międzygminnego schroniska 
dla bezdomnych zwierząt w Gaju; 

i) w sprawie wyznaczenia miejsca dla prowadzenia handlu w piątki i soboty 
przez rolników i ich domowników na terenie gminy Śrem; 

j) w sprawie ustalenia regulaminu określającego zasady prowadzenia handlu 
w piątki i soboty przez rolników i ich domowników na terenie gminy Śrem; 

k) zmieniającego uchwałę w sprawie uchwały budżetowej gminy Śrem 
na 2022 rok;  
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l) zmieniającego uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Śrem na lata 2022 – 2033; 

m) w sprawie zwolnienia od podatku od nieruchomości budynków lub ich 
części, w których wykonano remont elewacji. 

5) Rozpatrzenie projektu obwieszczenia Rady w sprawie ogłoszenia jednolitego 
teksu uchwały w sprawie: 
a) określenia wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający 

się o uzyskanie zezwolenia na świadczenie usług w zakresie opróżniania 
zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych na terenie 
gminy Śrem; 

b) zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu 
gminy Śrem; 

c) określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego 
uczniów. 

6) Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny. 
7) Sprawozdanie z realizacji programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego w gminie Śrem za 2021 rok. 

8) Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Śremie za 2021 
rok. 

9) Ocena zasobów pomocy społecznej w oparciu o analizę lokalnej sytuacji 
społecznej i demograficznej za 2021 rok.  

10) Sprawozdanie z realizacji w latach 2020-2021 „Gminnego Programu Opieki 
nad Zabytkami dla Gminy Śrem na lata 2018-2021”. 

11) Informacja o zgłoszonych żądaniach, o których mowa w art. 36 ust. 1-3 i ust. 
5, i wydanych decyzjach, o których mowa w art. 37 ust. 6 i 7 ustawy z dnia 27 
marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym za okres od 
22 maja 2021 r. do 22 kwietnia 2022 r. 

12) Sprawozdanie z działalności Stowarzyszenia Zdrowych Miast Polskich. 
13) Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 
14) Interpelacje i zapytania radnych, wolne głosy. 
15) Zamknięcie sesji. 

 
Ad. 3. Przyjęcie protokołu z XXXIV sesji Rady Miejskiej w Śremie. 
Przewodnicząca Rady - Katarzyna Sarnowska poinformowała, że protokół 
z XXXIV sesji był wyłożony do wglądu w Zespole Obsługi Rady. Do protokołu 
nie wniesiono poprawek. Przewodnicząca Rady stwierdziła, że protokół z XXXIV 
sesji zostaje przez Radę przyjęty bez odczytywania. 
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Ad. 4. Rozpatrzenie projektów uchwał Rady: 
 
a) w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju gminy Śrem na lata 2021- 2028; 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Pan Szymon Wasielewski. Pan Szymon 
Wasielewski zgłosił dwie autopoprawki do projektu uchwały:  
1. dopisanie w podstawie prawnej ustawy o samorządzie gminnym poz. 583 
i 1005 (Dz. U. z 2022 r. poz. 559, 583, 1005).  
2. usunięcie załącznika do Strategii . 
/Zgłoszone autopoprawki stanowi załącznik nr 3 do protokołu/. 
 
Prezentację przedstawiająca i streszczająca zapisy strategii przedstawił 
współautor dokumentu Pan Paweł Kamiński. 
/Prezentacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu/. 
 
Burmistrz Adam Lewandowski: „ Prace nad projektem Strategii i Rozwoju Gminy 
Śrem na lata 2021 -2028 trwał bardzo długo, ale wynika to nie tylko z dokładnych 
analizy merytorycznej, ale przede wszystkim też z faktu, że w między czasie, 
kiedy przystąpiliśmy i pracowaliśmy nad tą strategią zmieniła się też ustawa, 
dotycząca przygotowania tejże strategii, która bardziej uszczegółowiła wszystkie 
procedury, które z tym są związane. To jest jeden argument, a drugi argument 
to taki, że trudno było przewidzieć pewne rzeczy finansowe. Z tego względu, 
bo proceduralne projekty nie dawały nam rzeczywistej szansy w jaki sposób 
mamy to zrobić. Chciałem też poinformować, że równolegle następują prace 
zainicjonowane przez Radę Sportu dotyczące Strategii Rozwoju Spotu i one będą 
odrębnym dokumentem, bardziej szczegółowym. Natomiast tenże dokument, 
który Państwu przedstawiliśmy jako projekt uchwały Rady Miejskiej w Śremie 
jest zapisem bardzo ogólnym, kierunkowym który pozwoli nam po prostu 
na szerokie aplikowanie o różne zewnętrzne projekty.” 
 
Dyskusja: 
Radny Mariusz Kociemba zapytał: „ Jeżeli pojawią się jakieś nowe pomysły 
inwestycyjne, oczywiście ze źródeł finansowania, czy trzeba dokonywać 
ponownych w formie uchwały zmian rozszerzenia tej strategii? Czy nie trzeba? 
Pan Paweł Kamiński odpowiedział: „ Jeżeli chodzi o kwestię zmiany strategii 
to na pewno będzie ona wymagała zmiany wtedy, kiedy dokonamy zmiany 
w którymś z jej punktów tj., kiedy zmienimy, rozbudujemy, zaktualizujemy cele 
strategiczne. Jeżeli mówimy o działaniach operacyjnych, takich jak inwestycje, 
one mogą odnosić się do strategii, ale nie muszą być do niej wpisane.  
Burmistrz Adam Lewandowski dodał: „ Absolutnie nie ma konfliktu pomiędzy 
tym dokumentem, a gdyby pojawiły się nowe zadania np. które jesteśmy 
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w stanie intensywnie obrabiać i znajdziemy źródło finansowania. To tylko 
wyłącznie Państwa decyzja zmiany WPF i budżecie.” 
Dyskusje zakończono. 

Przewodniczący Komisji Komunalnej i Rozwoju – Piotr Rojek poinformował, 
że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 
 
Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju gminy Śrem na lata 
2021- 2028 wraz z zgłoszonymi autopoprawkami.  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (20) Marek Basaj, Tomasz Jakuszek, Żaneta Koch, Mariusz Kociemba, Artur 
Konon, Krzysztof Lewandowski, Andrzej Mieloszyński, Piotr Mulkowski, Robert 
Piątek, Piotr Rojek, Katarzyna Sarnowska, Nina Stępa, Cezary Strzelec, Edward 
Szczepański, Martyna Wachowiak, Rafał Wachowiak, Lilianna Wąsik, Grzegorz 
Wiśniewski, Tomasz Wojna, Zdzisław Żeleźny 
NIEOBECNI (1) Barbara Ratajczak 
 
Uchwała Nr 402/XXXV/2022 została podjęta 20 głosami „za” . 
/Uchwała Nr 402/XXXV/2022 stanowi załącznik nr 5 do protokołu./ 
 

 

b) w sprawie zasad nadawania tytułu "Honorowy Obywatel Śremu"; 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Pan Adrian Wartecki. Pan Adrian Wartecki 
zgłosił dwie autopoprawki do projektu uchwały:  
1. dopisanie w podstawie prawnej ustawy o samorządzie gminnym poz. 583 
i 1005 (Dz. U. z 2022 r. poz. 559, 583, 1005). 
2. W Regulaminie nadawania tytułu Honorowego Obywatela Śremu, który 
stanowi załącznik do projektu uchwały w § 7 ust. 1. zamieniono na pkt. 1. 
 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący Komisji Wsi i Samorządu – Krzysztof Lewandowski 
poinformował, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 
 
Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie zasad nadawania tytułu "Honorowy Obywatel 
Śremu" wraz z zgłoszonymi autopoprawkami.  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
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ZA (20) Marek Basaj, Tomasz Jakuszek, Żaneta Koch, Mariusz Kociemba, Artur 
Konon, Krzysztof Lewandowski, Andrzej Mieloszyński, Piotr Mulkowski, Robert 
Piątek, Piotr Rojek, Katarzyna Sarnowska, Nina Stępa, Cezary Strzelec, Edward 
Szczepański, Martyna Wachowiak, Rafał Wachowiak, Lilianna Wąsik, Grzegorz 
Wiśniewski, Tomasz Wojna, Zdzisław Żeleźny 
NIEOBECNI (1) Barbara Ratajczak 
 

Uchwała Nr 403/XXXV/2022 została podjęta 20 głosami „za” . 
/Uchwała Nr 403/XXXV/2022 stanowi załącznik nr 6 do protokołu./ 
 

 
c) w sprawie nadania imienia Janusza Korczaka Szkole Podstawowej 
w Zbrudzewie; 
Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Pani Hanna Matyjewicz – Dyrektor 
Szkoły Podstawowej w Zbrudzewie. Przewodnicząca Pani Katarzyna Sarnowska 
zgłosiła autopoprawkę do projektu uchwały tj. dopisanie w podstawie prawnej 
ustawy o samorządzie gminnym poz. 583 i 1005 (Dz. U. z 2022 r. poz. 559, 583, 
1005). 

Burmistrz Adam Lewandowski dodał: „ To nie jest tak, że Pani Dyrektor 
zdecydowała o tym, iż szkoła będzie miała takie imię, tylko przeprowadzono 
społeczne konsultacje, i z tego co wiem było 3 kandydatów. Społecznie 
akceptowalną propozycją jest właśnie bohater, który jest zapisany w projekcie 
uchwały – Janusz Korczak. 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu – Piotr Rojek poinformował, 
że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 
 
Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie nadania imienia Janusza Korczaka Szkole 
Podstawowej w Zbrudzewie wraz z zgłoszoną autopoprawką.  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (20) Marek Basaj, Tomasz Jakuszek, Żaneta Koch, Mariusz Kociemba, Artur 
Konon, Krzysztof Lewandowski, Andrzej Mieloszyński, Piotr Mulkowski, Robert 
Piątek, Piotr Rojek, Katarzyna Sarnowska, Nina Stępa, Cezary Strzelec, Edward 
Szczepański, Martyna Wachowiak, Rafał Wachowiak, Lilianna Wąsik, Grzegorz 
Wiśniewski, Tomasz Wojna, Zdzisław Żeleźny 
NIEOBECNI (1) Barbara Ratajczak 
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Uchwała Nr 404/XXXV/2022 została podjęta 20 głosami „za” . 
/Uchwała Nr 404/XXXV/2022 stanowi załącznik nr 7 do protokołu./ 
 
 
d) w sprawie nadania nazwy rondu zlokalizowanemu w ciągu drogi wojewódzkiej 
434 w gminie Śrem; 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Pan Donat Tomczak – Naczelnik Pionu 
Skarbu Gminy. Pan Donat Tomczak zgłosił dwie autopoprawki do projektu 
uchwały:  
1. dopisanie w podstawie prawnej ustawy o samorządzie gminnym poz. 583 i 
1005 (Dz. U. z 2022 r. poz. 559, 583, 1005). 
2. Dodanie, w projekcie uchwały oraz w załączniku graficznym, do propozycji 
nazwy słowa „Premier” (Rondo im. Premiera Stanisława Mikołajczyka).  
/Zgłoszenie autopoprawki stanowi załącznik nr 8 do protokołu/. 
 
Dyskusji nie było. 
 
Przewodniczący Komisji Wsi i Samorządu – Krzysztof Lewandowski 
poinformował, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 
 
Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie nadania nazwy rondu zlokalizowanemu w ciągu 
drogi wojewódzkiej 434 w gminie Śrem wraz z zgłoszonymi autopoprawkami. 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (20) Marek Basaj, Tomasz Jakuszek, Żaneta Koch, Mariusz Kociemba, Artur 
Konon, Krzysztof Lewandowski, Andrzej Mieloszyński, Piotr Mulkowski, Robert 
Piątek, Piotr Rojek, Katarzyna Sarnowska, Nina Stępa, Cezary Strzelec, Edward 
Szczepański, Martyna Wachowiak, Rafał Wachowiak, Lilianna Wąsik, Grzegorz 
Wiśniewski, Tomasz Wojna, Zdzisław Żeleźny 
NIEOBECNI (1) Barbara Ratajczak 
 
Uchwała Nr 405/XXXV/2022 została podjęta 20 głosami „za” . 
/Uchwała Nr 405/XXXV/2022 stanowi załącznik nr 9 do protokołu./ 
 
 
 
e) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego terenu położonego w Zbrudzewie w rejonie 
ul. Brylantowej i Perłowej oraz ul. Ametystowej i Daktylowej; 
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Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Pani Katarzyna Bednarowicz – Naczelnik 
Pionu Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska .  
 
Dyskusji nie było. 

Przewodniczący Komisji Wsi i Samorządu – Krzysztof Lewandowski oraz 
Przewodniczący Komisji Komunalnej i Rozwoju – Piotr Rojek poinformowali, 
że Komisje projekt uchwały zaopiniowały pozytywnie. 
 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego terenu położonego w Zbrudzewie w rejonie 
ul. Brylantowej i Perłowej oraz ul. Ametystowej i Daktylowej.  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (20) Marek Basaj, Tomasz Jakuszek, Żaneta Koch, Mariusz Kociemba, Artur 
Konon, Krzysztof Lewandowski, Andrzej Mieloszyński, Piotr Mulkowski, Robert 
Piątek, Piotr Rojek, Katarzyna Sarnowska, Nina Stępa, Cezary Strzelec, Edward 
Szczepański, Martyna Wachowiak, Rafał Wachowiak, Lilianna Wąsik, Grzegorz 
Wiśniewski, Tomasz Wojna, Zdzisław Żeleźny 
NIEOBECNI (1) Barbara Ratajczak 
 

Uchwała Nr 406/XXXV/2022 została podjęta 20 głosami „za” . 
/Uchwała Nr 406/XXXV/2022 stanowi załącznik nr 10 do protokołu./ 
 

 
5 minutowa przerwa techniczna 

 
 
f) w sprawie dotacji celowej na prace konserwatorskie przy budynku kościoła pw. 
św. Ducha w Śremie; 
Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Pani Katarzyna Bednarowicz – Naczelnik 
Pionu Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska. 
 
Burmistrz Pan Adam Lewandowski dodał: „ W rozmowach ta kwota się pojawiała 
- 150000,00 zł, natomiast jest to bardzo duże obciążenie, a wpisuje się również 
w rewitalizację starej części miasta, tego co będziemy robili przy 
ul. Wyszyńskiego i przy ul. Kościuszki, Szewskiej, Dąbrowskiego i Młyńskiej, 
dlatego też zapewne i w przyszłym roku wystąpi parafia o wsparcie na remont 
elewacji tego kościoła. Natomiast już wnętrza itd. To już z własnych środków 
kościelnych i innych źródeł.” 
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Dyskusji nie było. 

Przewodnicząca Pani Katarzyna Sarnowska poinformowała, że Komisja 
Budżetowa projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie dotacji celowej na prace konserwatorskie 
przy budynku kościoła pw. św. Ducha w Śremie.  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (20)Marek Basaj, Tomasz Jakuszek, Żaneta Koch, Mariusz Kociemba, Artur 
Konon, Krzysztof Lewandowski, Andrzej Mieloszyński, Piotr Mulkowski, Robert 
Piątek, Piotr Rojek, Katarzyna Sarnowska, Nina Stępa, Cezary Strzelec, Edward 
Szczepański, Martyna Wachowiak, Rafał Wachowiak, Lilianna Wąsik, Grzegorz 
Wiśniewski, Tomasz Wojna, Zdzisław Żeleźny 
NIEOBECNI (1) Barbara Ratajczak 
 

Uchwała Nr 407/XXXV/2022 została podjęta 20 głosami „za” . 
/Uchwała Nr 407/XXXV/2022 stanowi załącznik nr 11 do protokołu./ 
 
 
g) w sprawie ustalenia stawki opłaty za korzystanie z przystanków 
komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest gmina Śrem; 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Pan Robert Mielcarek – Naczelnik Pionu 
Rolnictwa i Gospodarki Komunalnej. Pan Robert Mielcarek zgłosił autopoprawkę 
do projektu uchwały tj. dopisanie w podstawie prawnej ustawy o samorządzie 
gminnym poz. 583 i 1005 (Dz. U. z 2022 r. poz. 559, 583, 1005). 

/Zgłoszenie autopoprawki stanowi załącznik nr 12 do protokołu/. 
 
Dyskusja: 
Radny Grzegorz Wiśniewski zapytał: „ W jaki sposób są pobierane te opłaty 
od tych przewoźników, czy to jest jakiś ryczałt roczny, czy oświadczenie na koniec 
miesiąca odnośnie do zatrzymywania się na tych przystankach?”.  
Pan Robert Mielcarek odpowiedział: „ Nie ma tutaj ryczałtu, nie ma tu opłaty 
rocznej. Wiemy jaki przewoźnik z jakich przystanków korzysta, bo otrzymuje 
z gminy, oczywiście na swój wniosek,  pozwolenie na zatrzymywanie 
się na wyznaczonych przystankach wg. rozkładu jazdy który realizuje i w tym 
uzgodnieniu zasad korzystania, ma informację, że musi przedkładać stosowne 
rozliczenia i co miesiąc praktycznie te rozliczenia są składane przez 
przewoźników i gmina fakturuje przewoźnika.   
Dyskusję zakończono.  
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Przewodniczący Komisji Komunalnej i Rozwoju – Piotr Rojek poinformował, 
że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie 
 
Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie ustalenia stawki opłaty za korzystanie z przystanków 
komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest gmina Śrem wraz 
z zgłoszoną autopoprawką.  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (20) Marek Basaj, Tomasz Jakuszek, Żaneta Koch, Mariusz Kociemba, Artur 
Konon, Krzysztof Lewandowski, Andrzej Mieloszyński, Piotr Mulkowski, Robert 
Piątek, Piotr Rojek, Katarzyna Sarnowska, Nina Stępa, Cezary Strzelec, Edward 
Szczepański, Martyna Wachowiak, Rafał Wachowiak, Lilianna Wąsik, Grzegorz 
Wiśniewski, Tomasz Wojna, Zdzisław Żeleźny 
NIEOBECNI (1) Barbara Ratajczak 
 
Uchwała Nr 408/XXXV/2022 została podjęta 20 głosami „za” . 
/Uchwała Nr 408/XXXV/2022 stanowi załącznik nr 13 do protokołu./ 
 
 
h) zmieniającego uchwałę w sprawie aneksu nr 11 do porozumienia 
międzygminnego z dnia 7 grudnia 2004 r. w sprawie powierzenia gminie Śrem 
zadania związanego z prowadzeniem schroniska dla bezdomnych zwierząt 
i ochroną przed bezdomnymi zwierzętami, polegającego na rozbudowie 
i eksploatacji międzygminnego schroniska dla bezdomnych zwierząt w Gaju; 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Pan Robert Mielcarek – Naczelnik Pionu 
Rolnictwa i Gospodarki Komunalnej. Pan Robert Mielcarek zgłosił autopoprawkę 
do projektu uchwały i załącznika do projektu uchwały tj. dopisanie w podstawie 
prawnej ustawy o samorządzie gminnym poz. 583 i 1005 (Dz. U. z 2022 r. poz. 
559, 583, 1005). 
/Zgłoszenie autopoprawki stanowi załącznik nr 14 do protokołu/. 
 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący Komisji Komunalnej i Rozwoju – Piotr Rojek poinformował, 
że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie 

Głosowano w sprawie: 
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podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie aneksu nr 11 do porozumienia 
międzygminnego z dnia 7 grudnia 2004 r. w sprawie powierzenia gminie Śrem 
zadania związanego z prowadzeniem schroniska dla bezdomnych zwierząt 
i ochroną przed bezdomnymi zwierzętami, polegającego na rozbudowie 
i eksploatacji międzygminnego schroniska dla bezdomnych zwierząt w Gaju wraz 
zgłoszonymi autopoprawkami.  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (20) Marek Basaj, Tomasz Jakuszek, Żaneta Koch, Mariusz Kociemba, Artur 
Konon, Krzysztof Lewandowski, Andrzej Mieloszyński, Piotr Mulkowski, Robert 
Piątek, Piotr Rojek, Katarzyna Sarnowska, Nina Stępa, Cezary Strzelec, Edward 
Szczepański, Martyna Wachowiak, Rafał Wachowiak, Lilianna Wąsik, Grzegorz 
Wiśniewski, Tomasz Wojna, Zdzisław Żeleźny 
NIEOBECNI (1) Barbara Ratajczak 

 

Uchwała Nr 409/XXXV/2022 została podjęta 20 głosami „za” . 
/Uchwała Nr 409/XXXV/2022 stanowi załącznik nr 15 do protokołu./ 
 

 
Adam Lewandowski poprosił, aby Pan Robert Mielcarek przedstawił obydwa 
projekty uchwał dot. handlu jednocześnie, oczywiście z odrębnym głosowaniem.   

i) w sprawie wyznaczenia miejsca dla prowadzenia handlu w piątki i soboty przez 
rolników i ich domowników na terenie gminy Śrem; 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Pan Robert Mielcarek – Naczelnik Pionu 
Rolnictwa i Gospodarki Komunalnej. Pan Robert Mielcarek zgłosił autopoprawkę 
do projektu uchwały tj. dopisanie w podstawie prawnej ustawy o samorządzie 
gminnym poz. 583 i 1005 (Dz. U. z 2022 r. poz. 559, 583, 1005). 

Dyskusji nie było. 
 
Przewodniczący Komisji Wsi i Samorządu – Krzysztof Lewandowski oraz 
Przewodniczący Komisji Komunalnej i Rozwoju – Piotr Rojek poinformowali, 
że Komisje projekt uchwały zaopiniowały pozytywnie. 
 
Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie wyznaczenia miejsca dla prowadzenia handlu 
w piątki i soboty przez rolników i ich domowników na terenie gminy Śrem 
wraz zgłoszoną autopoprawką. 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
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ZA (20) Marek Basaj, Tomasz Jakuszek, Żaneta Koch, Mariusz Kociemba, Artur 
Konon, Krzysztof Lewandowski, Andrzej Mieloszyński, Piotr Mulkowski, Robert 
Piątek, Piotr Rojek, Katarzyna Sarnowska, Nina Stępa, Cezary Strzelec, Edward 
Szczepański, Martyna Wachowiak, Rafał Wachowiak, Lilianna Wąsik, Grzegorz 
Wiśniewski, Tomasz Wojna, Zdzisław Żeleźny 
NIEOBECNI (1) Barbara Ratajczak 
 
 
Uchwała Nr 410/XXXV/2022 została podjęta 20 głosami „za” . 
/Uchwała Nr 410/XXXV/2022 stanowi załącznik nr 16 do protokołu./ 
 

j) w sprawie ustalenia regulaminu określającego zasady prowadzenia handlu 
w piątki i soboty przez rolników i ich domowników na terenie gminy Śrem; 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Pan Robert Mielcarek – Naczelnik Pionu 
Rolnictwa i Gospodarki Komunalnej. Pan Robert Mielcarek zgłosił dwie 
autopoprawki do projektu uchwały:  
1. dopisanie w podstawie prawnej ustawy o samorządzie gminnym poz. 583 i 
1005 (Dz. U. z 2022 r. poz. 559, 583, 1005). 
2. w załączniku do projektu uchwały w ust. 2 wyraz "jego" zastąpić wyrazem 
"ich". 
 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący Komisji Wsi i Samorządu – Krzysztof Lewandowski oraz 
Przewodniczący Komisji Komunalnej i Rozwoju – Piotr Rojek poinformowali, 
że Komisje projekt uchwały zaopiniowały pozytywnie. 
 
Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie ustalenia regulaminu określającego zasady 
prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników 
na terenie gminy Śrem wraz z zgłoszonymi autopoprawkami. 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (20) Marek Basaj, Tomasz Jakuszek, Żaneta Koch, Mariusz 
Kociemba, Artur Konon, Krzysztof Lewandowski, Andrzej Mieloszyński, Piotr 
Mulkowski, Robert Piątek, Piotr Rojek, Katarzyna Sarnowska, Nina Stępa, Cezary 
Strzelec, Edward Szczepański, Martyna Wachowiak, Rafał Wachowiak, Lilianna 
Wąsik, Grzegorz Wiśniewski, Tomasz Wojna, Zdzisław Żeleźny 
NIEOBECNI (1) Barbara Ratajczak 
 

Uchwała Nr 411/XXXV/2022 została podjęta 20 głosami „za” . 
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/Uchwała Nr 411/XXXV/2022 stanowi załącznik nr 17 do protokołu./ 
 

 

k) zmieniającego uchwałę w sprawie uchwały budżetowej gminy Śrem na 2022 
rok; 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Pan Krzysztof Lewandowski – Skarbnik 
Gminy Śrem. Pani Katarzyna Sarnowska zgłosiła autopoprawkę do projektu 
uchwały tj. dopisanie w podstawie prawnej ustawy o samorządzie gminnym poz. 
583 i 1005 (Dz. U. z 2022 r. poz. 559, 583, 1005). 
 
Dyskusja: 
Radny Grzegorz Wiśniewski zapytał: „ 2,5 miliona z tytułu dywidendy, z której 
spółki wpłynie w tej wysokości?”. 
Burmistrz Adam Lewandowski odpowiedział: „Zysk za 2021 rok to jest kwota 
ponad 3 miliony złotych. Natomiast najtrudniejszym elementem w zarządzaniu 
finansami, jeżeli chodzi o gminę to jest zachowanie relacji pomiędzy wydatkami 
bieżącymi, a wydatkami majątkowymi. To jest najtrudniejsze obecnie 
w samorządzie, z tego względu, że koszty bieżące bardzo intensywnie rosną, 
dlatego też porozumieliśmy się z Przedsiębiorstwem Gospodarki Komunalnej, 
która kumuluje środki na zakup 15 samochodów, które będą zaprezentowane 
w czerwcu. Dywidendę przekazano w wysokości 2,5 miliona złotych, natomiast 
jeżeli Państwo uchwalicie to my tą samą kwotę przeznaczymy na wydatki 
majątkowe do PGK. Dzięki temu zyskamy większa zdolność, jeżeli chodzi 
o wydatki majątkowe.” 
Radny Tomasz Jakuszek: „ Poproszę o informację dotyczącą kultury fizycznej, 
chodzi o wniesienie do spółek prawa handlowego 1400000,00 zł, na jaki cel 
zostaną przeznaczone te środki?” 
Burmistrz Adam Lewandowski odpowiedział: „ Jak co roku dopłacamy 
do funkcjonowania Śremskiego Sportu. Jest niemożliwością abyśmy tego nie 
robili, np. w Kórniku dopłata wynosi 8 mln. Złotych. W tym roku 2300000,00 zł , 
postanowiliśmy to rozłożyć, ze względu na nasze zdolności finansowe, na kwotę 
1400000,00 zł teraz,  a pozostałą kwotę na miesiąc październik. I od przyszłego 
roku tak jak sugerował Pan Radny Rafał Wachowiak będziemy już w projekcie 
budżetu na rok następny proponowali zaplanowanie kwoty, która będzie 
dopłatą. Natomiast ten milion czterysta będzie przeznaczony na kontynuację 
wymiany zasilania obiektu, ponieważ Odlewnia odcina nas całkowicie 
od zasilania własnego i musimy to zasilanie wykonać oraz na przygotowanie 
innych elementów naprawczych, część w ramach gwarancji poremontowej, 
a część po prostu nowej m.in. wymiana płytek, fug.” 
Dyskusją zakończono. 
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Przewodnicząca Pani Katarzyna Sarnowska poinformowała, że Komisja 
Budżetowa projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwały budżetowej gminy 
Śrem na 2022 rok wraz z zgłoszoną autopoprawką.  
ZA: 15, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (15) Tomasz Jakuszek, Żaneta Koch, Mariusz Kociemba, Artur Konon, Krzysztof 
Lewandowski, Andrzej Mieloszyński, Robert Piątek, Piotr Rojek, Katarzyna 
Sarnowska, Nina Stępa, Edward Szczepański, Martyna Wachowiak, Lilianna 
Wąsik, Tomasz Wojna, Zdzisław Żeleźny 
PRZECIW (1) Piotr Mulkowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) Marek Basaj, Cezary Strzelec, Rafał Wachowiak, Grzegorz 
Wiśniewski 
NIEOBECNI (1) Barbara Ratajczak 
 
Uchwała Nr 412/XXXV/2022 została podjęta 15 głosami „za” przy 1 głosie 
„przeciw” i 4 głosach „wstrzymuje się”. 
/Uchwała Nr 412/XXXV/2022 stanowi załącznik nr 18 do protokołu./ 
 
 
l) zmieniającego uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Śrem na lata 2022 – 2033; 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Pan Krzysztof Lewandowski – Skarbnik 
Gminy Śrem. Pan Krzysztof Lewandowski zgłosił dwie autopoprawki tj. 
1. dopisanie w podstawie prawnej ustawy o samorządzie gminnym poz. 583 i 
1005 (Dz. U. z 2022 r. poz. 559, 583, 1005). 
2. autopoprawki zgłoszone w piśmie Burmistrza . 
/Zgłoszenie autopoprawki stanowi załącznik nr 19 do protokołu/ 
 
Dyskusji nie było. 

Przewodnicząca Pani Katarzyna Sarnowska poinformowała, że Komisja 
Budżetowa projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 
Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Śrem na lata 2022 – 2033 wraz z zgłoszonymi 
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autopoprawkami. 
ZA: 15, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (15) Tomasz Jakuszek, Żaneta Koch, Mariusz Kociemba, Artur Konon, Krzysztof 
Lewandowski, Andrzej Mieloszyński, Robert Piątek, Piotr Rojek, Katarzyna 
Sarnowska, Nina Stępa, Edward Szczepański, Martyna Wachowiak, Lilianna 
Wąsik, Tomasz Wojna, Zdzisław Żeleźny 
PRZECIW (1) Piotr Mulkowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) Marek Basaj, Cezary Strzelec, Rafał Wachowiak, Grzegorz 
Wiśniewski 
NIEOBECNI (1) Barbara Ratajczak 
 
Uchwała Nr 413/XXXV/2022 została podjęta 15 głosami „za” przy 1 głosie 
„przeciw” i 4 głosach „wstrzymuje się”. 
/Uchwała Nr 413/XXXV/2022 stanowi załącznik nr 20 do protokołu./ 
 

 

m) w sprawie zwolnienia od podatku od nieruchomości budynków lub ich 
części, w których wykonano remont elewacji. 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Pan Krzysztof Lewandowski – Skarbnik 
Gminy Śrem. Przewodnicząca Pani Katarzyna Sarnowska zgłosiła autopoprawkę 
tj. dopisanie w podstawie prawnej ustawy o samorządzie gminnym poz. 583 i 
1005 (Dz. U. z 2022 r. poz. 559, 583, 1005). 
 

Burmistrz Pan Adam Lewandowski dodał: „ Cały czas pracujemy nad rewitalizacją 
tzw. starej części miasta, dotyczy to ul. Kościuszki i Wyszyńskiego. Obecnie 
jesteśmy po rozstrzygnięciu przetargu, byliśmy przygotowani finansowo również 
na zwiększone oferty. Jest to zadanie realizowane w formie zaprojektuj 
i wybuduj, czyli myślę, że w wakacje w drugim miesiącu rozpoczniemy 
intensywne prace, ale równolegle chcemy zaproponować ulgi na okres 3 lat 
dla tych podmiotów, które zdecydują się również rewitalizować swoje 
nieruchomości szczególnie przy ul. Kościuszki i Wyszyńskiego oraz Pl. 20 
Października i ul. Poznańska.”   

 

Dyskusja: 
Radny Grzegorz Wiśniewski zapytał: „ czy zastanawialiście się Państwo, aby 
w pozostałej części gminy wprowadzić chociaż 50% zwolnienie z podatku, żeby 
ludzie te budynki zabytkowe rewitalizowali, żeby doprowadzić je do ładnego 
wyglądu?”. 
Burmistrz Adam Lewandowski odpowiedział: „Nasza decyzja była podyktowana 
metodyką działania. Te tereny które objęte albo były częściowo rewitalizacją, 
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albo będą, podlegają tym zwolnieniom. Nie wykluczamy po zakończeniu tego 
pierwszego etapu, zobaczymy jakie w ogóle będzie zainteresowanie, 
że sięgniemy również po pozostałe ulice m.in. Młyńską, Szewską, Dąbrowskiego. 
Musimy po kolei tak robić, ponieważ trzeba zważać na straty, które poniesiemy 
na dochodach, dlatego musimy to bardzo rozważnie robić, ale to co Pan sugeruje 
bierzemy też pod uwagę. 
Dyskusję zakończono. 
 

Przewodnicząca Pani Katarzyna Sarnowska poinformowała, że Komisja 
Budżetowa projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie zwolnienia od podatku od nieruchomości budynków 
lub ich części, w których wykonano remont elewacji wraz z zgłoszoną 
autopoprawką. 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (19) Marek Basaj, Tomasz Jakuszek, Żaneta Koch, Mariusz Kociemba, Artur 
Konon, Krzysztof Lewandowski, Andrzej Mieloszyński, Piotr Mulkowski, Robert 
Piątek, Piotr Rojek, Katarzyna Sarnowska, Nina Stępa, Edward Szczepański, 
Martyna Wachowiak, Rafał Wachowiak, Lilianna Wąsik, Grzegorz Wiśniewski, 
Tomasz Wojna, Zdzisław Żeleźny 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Cezary Strzelec 
NIEOBECNI (1) Barbara Ratajczak 
 
Uchwała Nr 414/XXXV/2022 została podjęta 19 głosami „za” przy 1 głosie 
„wstrzymuje się”. 
/Uchwała Nr 414/XXXV/2022 stanowi załącznik nr 21 do protokołu./ 
 
 
5. Rozpatrzenie projektu obwieszczenia Rady w sprawie ogłoszenia jednolitego 
teksu uchwały w sprawie: 

a) określenia wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się 
o uzyskanie zezwolenia na świadczenie usług w zakresie opróżniania zbiorników 
bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych na terenie gminy Śrem; 
Przewodnicząca Pani Katarzyna Sarnowska zgłosiła autopoprawkę tj. 
w załączniku do obwieszczenia dopisanie w podstawie prawnej ustawy 
o samorządzie gminnym poz. 583 i 1005 (Dz. U. z 2022 r. poz. 559, 583, 1005). 



17 

 

Uwag nie zgłoszono. Dyskusji nie było.  

Głosowano w sprawie: 
podjęcia obwieszczenia w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały 
w sprawie określenia wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca 
ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na świadczenie usług w zakresie 
opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych 
na terenie gminy Śrem wraz z zgłoszoną autopoprawką. 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (20) Marek Basaj, Tomasz Jakuszek, Żaneta Koch, Mariusz Kociemba, Artur 
Konon, Krzysztof Lewandowski, Andrzej Mieloszyński, Piotr Mulkowski, Robert 
Piątek, Piotr Rojek, Katarzyna Sarnowska, Nina Stępa, Cezary Strzelec, Edward 
Szczepański, Martyna Wachowiak, Rafał Wachowiak, Lilianna Wąsik, Grzegorz 
Wiśniewski, Tomasz Wojna, Zdzisław Żeleźny 
NIEOBECNI (1) Barbara Ratajczak 
 

/Obwieszczenie Nr 32/XXXV/2022 stanowi załącznik nr 22 do protokołu./ 
 

 

b) zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu 
gminy Śrem; 
 

Uwag nie zgłoszono. Dyskusji nie było.  

Głosowano w sprawie: 
podjęcia obwieszczenia w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w 
sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego 
zasobu gminy Śrem.  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (20) Marek Basaj, Tomasz Jakuszek, Żaneta Koch, Mariusz Kociemba, Artur 
Konon, Krzysztof Lewandowski, Andrzej Mieloszyński, Piotr Mulkowski, Robert 
Piątek, Piotr Rojek, Katarzyna Sarnowska, Nina Stępa, Cezary Strzelec, Edward 
Szczepański, Martyna Wachowiak, Rafał Wachowiak, Lilianna Wąsik, Grzegorz 
Wiśniewski, Tomasz Wojna, Zdzisław Żeleźny 
NIEOBECNI (1) Barbara Ratajczak 
/Obwieszczenie Nr 33/XXXV/2022 stanowi załącznik nr 23 do protokołu./ 
 

 
c) określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego 
uczniów. Przewodnicząca Pani Katarzyna Sarnowska zgłosiła autopoprawkę 
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tj. zmianę w załączniku do obwieszczenia w podstawie prawnej ustawy 
o samorządzie gminnym na (Dz. U. z 2022 r. poz. 559, 583, 1005). 
/Zgłoszenie autopoprawki stanowi załącznik nr 24 do protokołu/ 
 
Uwag nie zgłoszono. Dyskusji nie było.  

 
Głosowano w sprawie: 
podjęcia obwieszczenia w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały 
w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 
przedszkolnego uczniów wraz z zgłoszoną autopoprawką. 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (20) Marek Basaj, Tomasz Jakuszek, Żaneta Koch, Mariusz Kociemba, Artur 
Konon, Krzysztof Lewandowski, Andrzej Mieloszyński, Piotr Mulkowski, Robert 
Piątek, Piotr Rojek, Katarzyna Sarnowska, Nina Stępa, Cezary Strzelec, Edward 
Szczepański, Martyna Wachowiak, Rafał Wachowiak, Lilianna Wąsik, Grzegorz 
Wiśniewski, Tomasz Wojna, Zdzisław Żeleźny 
NIEOBECNI (1) Barbara Ratajczak 
 

/Obwieszczenie Nr 34/XXXV/2022 stanowi załącznik nr 25 do protokołu./ 
 

 

6. Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny. 
 
Uwag nie zgłoszono. Dyskusji nie było.  

/Sprawozdanie stanowi załącznik nr 26 do protokołu./ 
 
 
7. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego w gminie Śrem za 2021 rok. 
 
Uwag nie zgłoszono. Dyskusji nie było.  

/Sprawozdanie stanowi załącznik nr 27 do protokołu./ 
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8. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Śremie za 2021 
rok. 
 

Uwag nie zgłoszono. Dyskusji nie było.  

/Sprawozdanie stanowi załącznik nr 28 do protokołu./ 
 
 
9. Ocena zasobów pomocy społecznej w oparciu o analizę lokalnej sytuacji 
społecznej i demograficznej za 2021 rok. 
 
Uwag nie zgłoszono. Dyskusji nie było.  

 
/Ocena stanowi załącznik nr 29 do protokołu./ 
 
10. Sprawozdanie z realizacji w latach 2020-2021 „Gminnego Programu Opieki 
nad Zabytkami dla Gminy Śrem na lata 2018-2021”. 
 
Uwag nie zgłoszono. Dyskusji nie było.  

 
/Sprawozdanie stanowi załącznik nr 30 do protokołu./ 
 
 
11. Informacja o zgłoszonych żądaniach, o których mowa w art. 36 ust. 1-3 i ust. 
5, i wydanych decyzjach, o których mowa w art. 37 ust. 6 i 7 ustawy z dnia 27 
marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym za okres od 22 
maja 2021 r. do 22 kwietnia 2022 r. 
 
Uwag nie zgłoszono. Dyskusji nie było.  

 
/Informacja stanowi załącznik nr 31 do protokołu./ 
 
 
12. Sprawozdanie z działalności Stowarzyszenia Zdrowych Miast Polskich. 
 

Uwag nie zgłoszono. Dyskusji nie było.  

/Sprawozdanie stanowi załącznik nr 32 do protokołu./ 
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13. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 
 
Uwag nie zgłoszono. Dyskusji nie było.  

 
/Sprawozdanie stanowi załącznik nr 33 do protokołu./ 
 
 
14. Interpelacje i zapytania radnych, wolne głosy. 

Przewodnicząca Rady Pani Katarzyna Sarnowska przypomniała, że interpelacje 
należy zgłosić na piśmie. 

Dyskusja: 
Radny Piotr Mulkowski: „Mam dwie interpelacje jeden taki wniosek. 1 
interpelacja dotyczy gospodarki odpadami: zwracam się z interpelacją dotyczącą 
sposobu i częstotliwości wywozu odpadów spożywczych z gospodarstw 
domowych. Dotychczasowy sposób wywożenia tego typu odpadów raz na dwa 
tygodnie jest nie wystarczający - dotyczy to okresu letniego. Rodzaj 
składowanych odpadów – resztki spożywcze – nie nadają się do tak długiego 
składowania ich przy budynkach mieszkalnych. Należałoby zwiększyć 
częstotliwość odbioru tego typu odpadów – w okresie letnim – na raz w tygodniu. 
Poza tym należy rozważyć zmianę sposobu przechowywania tych odpadów – 
zbyt duże pojemniki, brak worków do pakowania odpadów. 2 interpelacja 
dotyczy wyjazdu z osiedla, które powstaje przy Parku Puchalskiego 
na ul. Sikorskiego. Budowane osiedle doprowadzi do całkowitego zablokowania 
ul. Sikorskiego, która obecnie jest często zakorkowana. W ciągu ostatnich lat 
wyjazd w kierunku Helenek i Psarskiego musi obsłużyć wielokrotnie większą 
liczbę pojazdów z powodu rozbudowy infrastruktury mieszkalnej na tych 
terenach. Infrastruktura drogowa pochodzi z początku lat dziewięćdziesiątych, 
a jedyną inwestycją drogową na ul. Sikorskiego było jej zwężenie. W związku 
z tym przed otwarciem nowego osiedla należy albo przebudować ul. Sikorskiego, 
albo zaplanować wyjazd z osiedla od. Al. Solidarności. Trzeci wniosek 
do zastanowienia to jest kwestia ruchu rowerowego na terenie miasta, powstaje 
coraz więcej ścieżek i myślę, że powinniśmy zastanowić się nad tym, 
żeby ujednolicić przejazdy przez jezdnie, żeby one były we wszystkich miejscach, 
albo możliwe rowerowo, albo niemożliwe, bo część jest tak, że oni mogą 
przejeżdżać część, że nie mogą przejeżdżać i to powoduje kłopoty 
dla rowerzystów i kierujących samochodami. Druga kwestia też do rozważenia, 
żebyśmy pomyśleli o tym czy w tych miejscach co mamy długie ciągi rowerowe 
w postaci ścieżek rowerowych nie wprowadzić zakazu poruszania się rowerami 
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na jezdniach. Dlatego, że z punktu widzenia kierowców mamy problem, 
że musimy pilnować i przejeżdżających z dróg rowerowych i poruszających 
się na jezdniach. To jest duży problem po prostu dla kierujących pojazdami 
mechanicznymi.” 

Radny Marek Basaj zapytał: „Wracając do swojego zapytania, które składałem 
pod koniec ubiegłego roku dotyczącego jakości wykonania remontu mostu im. 
Chosłowskiego. Wtedy w odpowiedzi otrzymałem zapewnienie, że wiosną 
zostanie przeprowadzone jeszcze jednokrotne badanie jakości nawierzchni na 
tym moście. Pytanie czy było takie badanie i jaki jest jego wynik.” 
 
Burmistrz Pan Adam Lewandowski odpowiedział: „Jesteśmy przed zleceniem 
tego badania, ponieważ teraz te firmy, które to robią mają szereg innych zleceń. 
Myślę, że do końca czerwca na pewno takie badanie będzie przeprowadzone 
i oczywiście udostępnimy wyniki.” 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że wpłynęła następująca korespondencja:  

• Protokół z posiedzenia Rady Seniorów, 

• Informacja z działalności Unii Gospodarczej Regionu Śremskiego za I 
kwartał 2022 r., 

• Do Pani Przewodniczącej dzwonił Pan Antoni Błoszyk zapraszając Radnych 
na obchody rocznicy powstania orkiestry w połowie czerwca – dokładna 
data zostanie przesłana Radnym.  

 
Przewodnicząca Rady Pani Katarzyna Sarnowska poinformowała, że kolejna Sesja 
Rady Miejskiej planowana jest na 23 czerwca br. 
 
15. Zamknięcie sesji. 
Przewodnicząca Rady - Katarzyna Sarnowska stwierdziła, iż porządek XXXV Sesji 
Rady Miejskiej w Śremie został wyczerpany i zamknęła obrady o godz. 12:20. 
 
         
 

Przewodniczyła: 
       Przewodnicząca Rady Miejskiej 
              Katarzyna Sarnowska 
 
Protokołowała: 
Marta Matuszewska 
Podinspektor 


